
 Spørgsmål modtaget den 31. maj 2017:

Vi bliver jo alle ældre så der er sikkert flere der har været udsat for dette.
Spørgsmål: En spiller skal til at slå til kuglen, men taber køllen ned på kuglen. Er dette et hændelig 
uheld, hvor kuglen evt. skal lægges tilbage, hvis den har flytter sig, eller betragtes det som et udført 
slag.

Et enigt regeludvalg er kommet frem til følgende:

Der står i §3 stk. 1: Der må ikke slås med siden af køllen
og  §3 stk. 2: Et slag er kun gyldigt, når køllen og kuglen har rørt hinanden i slaget.
Ugyldige slag skal lægges tilbage.

Konklusion:
Det må være et hændeligt uheld.
Når man taber køllen har man ikke udført et slag, og hvis kuglen har flyttet sig, lægges den tilbage.


